Титульний аркуш

29.05.2026	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
15	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Генеральний директор				Редько Володимир Миколайович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне акцiонерне товариство "Агроресурс" (24175498)
за 2025 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення загальних зборів акціонерів від 04.04.2026, Затвердити рiчний звiт емiтента за 2025рiк
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	https://agroresurs.prat.in.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv-z-	29.05.2026	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Регулярна рiчна iнформацiя за звiтний рiк емiтента, який є приватним акцiонерним товариством, має склад форм у вiдповiдностi до вимог пiдпункту 5 пункту 48 глави 6 пiдроздiлу 1 роздiлу III "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами", затвердженого Рiшенням НКЦПФР вiд 06 червня 2023 року № 608 (зi змiнами) (надалi - Положення). Окремi форми звiтностi, передбаченi цим Положенням, вiдсутнi з наступних пiдстав:      

Товариство не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами. 

Особи, якi надають забезпечення за випуском цiнних паперiв Товариства вiдсутнi. Рейтингову оцiнку Товариство не проходило.

Судових справ, за якими розглядалися позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв Товариства у звiтному роцi не було.

Штрафних санкцiй в звiтному роцi не було. 

Емiтент не приймав рiшення про введення в штат посади корпоративного секретаря та про призначення корпоративного секретаря. 

У звiтному перiодi Товариство лiцензiй не отримувало. 

Товариство не брало участi у створеннi iнших юридичних осiб, iнших фiлiй, представництв та вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтент не має.

Змiни прав на акцiїї не було. 

Обмежень за акцiями (в т.ч. голосуючими) не має. 

Вiдомостi про цiннi папери емiтента: iнформацiя про облiгацiї емiтента - товариство емiсiй таких цiнних паперiв не здiйснювало; iнформацiя про iншi цiннi папери, випущенi емiтентом - товариство емiсiй таких цiнних паперiв не здiйснювало; iнформацiя про деривативнi цiннi папери - товариство випуск таких цiнних паперiв не здiйснювало; iнформацiя про забезчення випуску боргових цiнних паперiв - такi цiннi папери не випускались; iнформацiя про викуп власних акцiй протягом звiтного року - товариство не здiйснювало викуп власних акцiй. Емiтент не здiйснював випуск iнших цiнних паперiв, тому у власностi працiвникiв емiтента немає iнших цiнних паперiв (крiм акцiй) емiтента. 

Протягом звiтного року Товариством не розмiщувалась iнформацiя про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй. Протягом звiтного року Товариством не було розмiщено iнформацiю про змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй. Протягом звiтного року Товариством не було розмiщено змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, у разi, якщо сумарна кiлькiсть прав за такими акцiями стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй.

Обмежень в обiгу цiнних паперiв емiтента не має. Обмежень по голосуючих акцiях не має. Аудиторський звiт до рiчної фiнансової iнформацiї - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. 

Iнформацiя про вчинення значних правочинiв - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. Iнформацiя про вчинення правочинiв щодо яких є заiнтересованiсть, про осiб, заiнтересованих у вчиненнi емiтентом правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. 

Звiт про платежi на користь держави вiдповiдно до Закону про бухгалтерський облiк- приватними акцiонерними товариствами не розкривається. 

Емiтентом не приймав власний Кодекс корпоративного управлiння.

Практика корпоративного управлiння емiтентом не застосовується. 

Емiтент не створював Раду директорiв. 

Згiдно Статуту емiтент не створював Наглядову раду, виконавчий орган одноособовий, комiтетiв не створено. 

Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги. 

Емiтент не приймав рiшень про добровiльне застосування Кодексу корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iншого (iнших) кодексiв корпоративного управлiння. 

Власний Кодекс корпоративного управлiння емiтентом не розроблявся i не затверджувався. 

Проте при здiйсненнi внутрiшнього контролю використовуються рiзнi методи, вони включають в себе такi елементи, як: 1) бухгалтерський фiнансовий облiк (iнвентаризацiя i документацiя, рахунки i подвiйний запис); 2) бухгалтерський управлiнський облiк (розподiл обов'язкiв, нормування витрат); 3) контроль, ревiзiя (перевiрка документiв, перевiрка вiрностi арифметичних розрахункiв, перевiрка дотримання правил облiку окремих господарських операцiй, iнвентаризацiя, усне опитування персоналу, пiдтвердження i простежування). Пiдстава обмеження прав голосування акцiонерiв на загальних зборах емiтента - не укладення акцiонерами вiд власного iменi з депозитарною установою договору про обслуговування рахунку у цiнних паперах. 

Посадовi особи емiтента призначаються на посади та звiльняються в порядку, визначеному КЗпП УКраїни. 

Згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами не розкривається iнформацiя про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам у разi їх звiльнення.

Полiтика розкриття iнформацiї емiтентом визначається чинним законодавством України, регуляторними актами НКЦПФР. Внутрiшнiй документ про полiтику розкриття iнформацiї, емiнетном не приймався i не затверджувався. 

Емiтент не користувався послугами, консультацiями радника. 

На емiтента не поширюються вимоги п. 45 Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами. Емiтент не проводив оцiнку своєї дiяльностi щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi, не оцiнював основнi ризики в цьому напрямку.

В структурi емiтента не має фiзичних та/або юридичних осiб, якi мають громадянство, мiсце реєстрацiї iноземної держави зони ризику. В органах управлiння Товариства вiдсутнi фiзичнi особи, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику. В емiтента вiдсутнi дiловi вiдносини з контрагентами держави зони ризику або, якi контролюються державою зони ризику. В структурi емiтента не має дочiрнiх пiдприємств, фiлiй, вiдокремлених пiдроздiлiв, в т.ч. на територiї держави зони ризику. В емiтента не має корпоративних прав, цiнних паперiв юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику. 

Акцiонери емiтента не укладали корпоративних договорiв. Договори та/або правочини, умовою яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом, не укладалися. 

Внутрiшнiй документ, який визначає дивiдендну полiтику, не приймався i не затверджувався. У звiтному перiодi дивiденди, iншi доходи за цiнними паперами не виплачувались. 

У емiтента вiдсутнiй поручитель (страховик/гарант), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв. 

Рiчна фiнансова звiтнiсть (URL) не включена до складу рiчної iнормацiї, так як товариство не зобов'язане розкривати дану iнформацiю вiдповiдно до п.25 Положення. Рiчна фiнансова звiтнiсть розкрита у складi регулярної рiчної iнформацiї емiтента за 2025 рiк. Регульована iнформацiя протягом звiтного перiоду емiтентом не розкривалася. Вiдсутня iнформацiя про перелiк посилань на внутрiшнi документи, розмiщенi на власному вебсайтi, тому що приватнi акцiонернi товариства не зобов'язанi розмiщувати таку iнформацiю згiдно чинного законодавства. 

В таблицi "Iнформацiя про обсяги виробництва та реалiзацiї основних видiв продукцiї" стосовно торгiвельного обладнання не вказується кiлькiсть товару у звязку з великим обсягом номенклатурних одиниць. В статистичнiй звiтностi пiдприємство показує загальну суму на яку вироблено та реалiзовано товару.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
2) звіт про сталий розвиток

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Агроресурс"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "Агроресурс"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	24175498	
4	Дата державної реєстрації	14.08.1997	
5	Місцезнаходження	33001, Україна, Рівненська обл., м. Рiвне, Нижньодворецька,35. Фактичне: 33001, Україна, Рівненська обл., м. Рiвне, Нижньодворецька,35	
6	Адреса для листування	33001, Україна, Рiвненська обл., м. Рiвне, Нижньодворецька,35	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
V	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	recept@agroresurs.com.ua	
11	Адреса вебсайту	https://agroresurs.prat.in.ua	
12	Номер телефону	(0362) 627645	
13	Статутний капітал, грн	6859000	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	138	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	31709	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення
27.52 - Виробництво неелектричних побутових приладiв
25.61 - Оброблення металiв та нанесення покриття на метали	
19	Структура управління особи	V	Однорівнева
	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Акцiонерне товариство комерцiйний банк "Приватбанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA243052990000026003000703114	
	Валюта рахунку	гривня	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi збори акцiонерiв	Вищий орган управлiння. У загальних зборах можуть брати участь особи, включенi до перелiку акцiонерiв (реєстру власникiв iменних цiнних паперiв) Товариства, якi мають право на участь, або їх представники. На загальних зборах за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть бути присутнi представник незалежного аудитора (аудиторської фiрми) Товариства, залученi експерти та посадовi особи Товариства незалежно вiд володiння ними акцiями Товариства. Перелiк акцiонерiв (реєстр власникiв iменних цiнних паперiв) Товариства, якi мають право на участь у загальних зборах, складається в порядку, встановленому законодавством про депозитарну систему України..	Всi акцiонери - 2 фiзичнi особи.	
2	Виконавчий орган -Генеральний директор	Виконавчим органом Товариства, який здiйснює управлiння поточною дiяльнiстю Товариства є Генеральний директор (одноосiбний виконавчий орган). 
Генеральний директор пiдзвiтний Загальним зборам, органiзовує виконання їх рiшень. Генеральний директор Товариства обирається  Загальними зборами.
Повноваження Генерального директора є чинними до моменту прийняття Загальними зборами рiшення про припинення його повноважень.  Допускається неодноразове обрання тiєї ж самої особи на посаду Генерального директора. Генеральний директор дiє вiд iменi Товариства у межах повноважень, наданих Статутом i законом.
Права та обов'язки Генерального директора визначаються Законом України "Про акцiонернi товариства" та Статутом Товариства	Редько Володимир Миколайович	
3	Ревiзор	Ревiзор є одноособовим органом Товариства , який контролює фiнансово-господарську дiяльнiсть Товариства.
Ревiзор обирається Загальними зборами.
Повноваження Ревiзора припиняються за рiшенням Загальних зборiв Товариства, на пiдставах, встановлених законодавством.
	Редько Вiктор Миколайович	

Інформація щодо посадових осіб
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Генеральний директор	Редько Володимир Миколайович			1957	Вища	46	ПрАТ "Агроресурс"
24175498
Генеральний директор	25.08.2010
Невизначений	Ні	ч	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Ревiзор	Редько Вiктор Миколайович			1961	Вища	40	ПрАТ "Агроресурс"
24175498
Директор з постачання	25.08.2010
Невизначений	Ні	ч	
2	Головний бухгалтер	Редько Галина Миколаївна			1956	Вища	44	ПрАТ "Агроресурс"
24175498
Головний бухгалтер	25.08.2010
Невизначений	Ні	ж	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Генеральний директор	Редько Володимир Миколайович			2 166	60	2 166	0	
2	Ревiзор	Редько Вiктор Миколайович			1 444	40	1 444	0	
3	Головний бухгалтер	Редько Галина Миколаївна			0	0	0	0	

Організаційна структура
https://agroresurs.prat.in.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv-z-Органами управлiння Товариства є: вищий орган Товариства - загальнi збори акцiонерiв; виконавчий орган Товариства - Генеральний директор. Ревiзор - здiйснює перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Товариства. Органiзацiйна структура Товариства станом на 31.12.2025 року представлена наступним чином: апарат управлiння - Генеральний директор, якому пiдпорядковуються директори вiдповiдальнi за сектори i вiддiли виробництва: технiчний, з економики, капiтального будiвництва та господарської частини, з МТП, з виробництва, комерцiйний та головний бухгалтер. Органiзацiйна структура погоджується з уповноваженим трудового колективу та затверджується Генеральним директором на початку поточного року.Пiдприємство не має дочiрнiх пiдприємств, фiлiй, представництв та iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв. 

3. Структура власності
https://agroresurs.prat.in.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv-z-

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання.
-Емiтент не належить до будь-яких об'єднань пiдприємств.
2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.
-Спiльної дiяльностi у товариства немає.
3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).
-Згiдно Наказу "Про органiзацiю бухгалтерського облiку та облiкову полiтику на пiдприємствi " до складу основних засобiв в бухгалтерському та податковому облiку вiдносяться матерiальнi активи, очiкуваний термiн корисного використання яких перевищує 1 рiк та вартiстю понад 20000 грн. включно. Амортизацiя основних засобiв нараховується iз застосуванням прямолiнiйного методу. 
Строк корисного використання визначається згiдно внутрiшнiх норм по групах об'єктiв, виходi з дати вводу в експлуатацiю.
Для всiх об'єктiв основних засобiв, якi облiковуються в Товариствi, встановлено лiквiдацiйну вартiсть.
Малоцiннi необоротнi матерiальнi активи - матерiальнi активи, очiкуваний термiн корисного використання яких перевищує 1 рiк та вартiстю до 20000 грн. включно.
Амортизуються малоцiннi необоротнi матерiальнi активи в першому мiсяцi використання об'єкта в розмiрi 100 вiдсоткiв його вартостi. 
Первiсна вартiсть нематерiальних активiв збiльшується на суму витрат, пов'язаних iз удосконаленням цих нематерiальних активiв i пiдвищенням їх можливостей та строку використання.
Нематерiальнi активи амортизуються за прямолiнiйним методом на строк їх корисного використання. Строк корисного використання визначається згiдно внутрiшнiх норм по групах нематерiальних активiв.
Вибуття запасiв проводиться по наступним оцiнкам:
При продажу або iншому вибуттi запасiв оцiнка їх здiйснюється за методом ФIФО.
Поточна дебiторська заборгованiсть, яка є фiнансовим активом включається до пiдсумку балансу за чистою реалiзацiйною вартiстю.
4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.
-Полiтика щодо фiнансування дiяльностi емiтента: використання власних i позикових коштiв. Робочого капiталу для поточних потреб достатньо. Оцiнка фахiвцями емiтента можливих шляхiв покращення лiквiдностi не здiйснювалась.
5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.
-У 2025 роцi витрат грошових коштiв на дослiдження та розробку не було.
6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи:
1) ПрАТ "АГРОРЕСУРС" виробляє опалювальну та водонагрiвальну технiку власної конструкцiї пiд торговими марками "Данко", "Рiвнетерм". Асортимент продукцiї налiчує бiльше 300 модифiкацiй опалювальних апаратiв потужнiстю вiд 2 до 1000 кВт, призначених для автономних та iндивiдуальних систем опалення: газовi та твердопаливнi ; одно- i двохфункцiйнi; 
З 2008 року Товариство освоїло новий напрямок дiяльностi - виробництво торгового обладнання пiд ТМ "Рiстел". ТМ "Рiстел" - це системи металевих унiверсальних стелажiв для оснащення торгових площ пiд рiзноманiтнi групи товарiв: продукти харчування, побутова хiмiя, канцтовари, iнструменти, побутова технiка та iнше. Широкий вибiр конфiгурацiї та кольорiв дає можливiсть застосовувати обладнання в примiщеннях будь-яких розмiрiв, форм та стилiв.
2) Обсяг виробництва: опалювальної технiки у звiтному роцi складає 5348шт. на суму 50687,3 тис.грн. торгiвельного обладнання у звiтному роцi було випущено на суму 35218,2 тис.грн.
3) Обсяги реалiзацiї: опалювальної технiки 5555 шт. на суму 68911,4 тис.грн., торгiвельного обладнання  на суму 44243,6 тис.грн.
4) Загальна сума виручки: 113155 тис.грн.
5) експорт товарiв власного виробництва 540,0 тис.грн.
6) залежнiсть вiд сезонних змiн - невелика залежнiсть, зокрема основними ризиками на сьогоднi є форс-мажорнi обставини: це вiйна;
7) основнi клiєнти: ТОВ НВФ "Опт Постач"(22571683), ТОВ "Теплоформат"(36782688), ТОВ ТД "Машсервiс" (38969793)
8) ринки збуту та країни, в яких особою здiйснюється дiяльнiсть - Україна, Молдова
9) канали збуту - Україна;
10) основнi постачальники та види товарiв та/або послуг, якi вони постачають/надають особi, країни з яких здiйснюється постачання/надання товарiв/послуг: ТОВ "Ав-метал груп" (Україна), ТОВ "Газкомплект груп" (Україна), Фiрма "Калетка"(Польша) - метал та комплектуючi, ТОВ "ЗЕ.ТЕК"(Україна) - електроенергiя,  ТОВ "ОККО енерджi"(Україна) - газ.
11) особливостi стану розвитку галузi, в якiй здiйснює дiяльнiсть особа - наразi розвиток галузi залежить вiд теперiшнього стану в якому є країна, а саме вiйни. Зараз на ринку залишилося небагато фiрм цього напрямку, так як деякi пiдприємства зазнали значних пошкоджень вiд росiйських ракетних атак; 
12) Технологiя  виробництва опалювальної та водонагрiвальної технiки охоплює рiзнi процеси залежно вiд типу обладнання - наприклад, котлiв, бойлерiв чи радiаторiв. Основнi етапи включають обробку металу, зварювання, нанесення захисних покриттiв, монтаж компонентiв, випробування та контроль якостi. Вони комплектуються автоматикою безпеки i регулювання SIT(Iталiя) або KARE(Польща) й високоефективними мiкрофакельними пальниками з жаростiйкої нержавiючої сталi. ККД опалювальних приладiв досягає 93%. 
Технологiя виробництва торговельного обладнання - системи металевих унiверсальних стелажiв для оснащення торгових площ пiд рiзноманiтнi групи товарiв охоплює процеси проєктування, виготовлення, монтажу та експлуатацiї пристроїв, що забезпечують ефективну органiзацiю торгiвлi.
Основнi етапи виробництва торговельного обладнання
- Проєктування
Включає розробку конструкцiй, вибiр матерiалiв, ергономiку, вiдповiднiсть стандартам. Важливо враховувати тип торговельного закладу (супермаркет, бутик, аптека тощо) та специфiку товарiв.
- Виготовлення
Включає механiчну обробку (рiзання, згинання, зварювання), фарбування, складання.
Продукцiя ПрАТ "АГРОРЕСУРС" сертифiкована в Українi та Молдовi. Система управлiння якiстю в Товариствi вiдповiдає вимогам мiжнародних стандартiв ISO 9001:2008.
13) мiсце особи на ринку, на якому вона здiйснює дiяльнiсть - станом на теперiшнiй час ПрАТ "Агроресурс" займає одне iз провiдних мiсць в списку виробникiв, як по кiлькостi виробництва так i по асортименту продукцiї;
14) рiвень конкуренцiї в галузi: основнi конкуренти особи - в зв'язку iз вiйськовим станом, важко оцiнювати конкуренцiю, так як залишилося не дуже багато пiдприємств, що не постраждали вiд руйнувань внаслiдок обстрiлiв.Зараз можна зазначити виробникiв
-  ТОВ "Житомиртепломаш" (м. Житомир), ТМ Житомир;
- ВАТ "Красилiвський машинобудiвний завод" (м. Красилiв, Хмельницька обл.), ТМ АТОН;
- ПАТ "Барський машзавод" (м. Бар, Вiнницька обл.), ТМ Бар;
- ТзОВ "Красилiвський агрегатний завод" (м. Красилiв, Хмельницька обл.), ТМ Кордi;
- ПрАТ "Завод "МАЯК" (м.Змiїв, Харскiвська обл.), ТМ МАЯК.
Основними конкурентами пiдприємства в галузi виробництва торговельного обладнання є:
-	СП ТОВ "Модерн Експо", м. Луцьк, Волинська обл.;
-	ТОВ НВП "Авiлон", м. Днiпро;
-	ТзОВ "Авалакс", м. Вiнниця;
-	ВП "Юстор", м. Харкiв.
15) перспективнi плани розвитку особи - нарощування темпiв виробництва, покращення якостi продукцiї, освоєння нових ринкiв збуту. 
7.У разi якщо, особа є фiнансовою установою, то вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду), 4, 11-15.
-Iнформацiя не надається, товариство не є фiнансовою установою.
8. Опис ризикiв, якi притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.
-Завдання та полiтика емiтента щодо управлiння фiнансовими ризиками передбачає здiйснення таких основних заходiв: - iдентифiкацiя окремих видiв ризикiв, пов'язаних з фiнансовою дiяльнiстю пiдприємства. Процес iдентифiкацiї окремих видiв фiнансових ризикiв передбачає видiлення систематичних та несистематичних видiв ризикiв, що характернi для господарської дiяльностi пiдприємства, а також формування загального портфеля фiнансових ризикiв, пов'язаних з дiяльнiстю пiдприємства; - оцiнка широти i достовiрностi iнформацiї, необхiдної для визначення рiвня фiнансових ризикiв; - визначення розмiру можливих фiнансових втрат при настаннi ризикової подiї за окремими видами фiнансових ризикiв. Розмiр можливих фiнансових втрат визначається характером здiйснюваних фiнансових операцiй, обсягом задiяних в них активiв (капiталу) та максимальним рiвнем амплiтуди коливання доходiв при вiдповiдних видах фiнансових ризикiв.
9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).
-Фактори, якi можуть вплинути на дiяльнiсть емiтента в майбутньому: - нестабiльнiсть законодавчої бази;- можливi змiни в оподаткуваннi та кредитно-фiнансовiй полiтицi держави; - погiршення загальної економiчної ситуацiї в Українi;- загальне падiння платоспроможного попиту та цiн напродукцiю - зростання цiн на матерiали i роботи; криза спричинена повномаштабним вторгненням РФ.
10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування.
2021р. Введено в експлуатацiю механо-складальний корпус вартiстю 16445 тис.грн.
2022р. Придбання та вiдчудження не було.
2023р. Придбання та вiдчудження не було.
2024р. Придбання та вiдчудження не було.
2025р.  Введено в експлуатацiю фотоелектростанцiю -4082 тис.грн.
             Введено в експлуатацiю лiнiю профiлювання -5701 тис.грн.
            Придбано термопластавтомат 630 тис.гтн
            Вiдчудження не було.
11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.
-Первiсна вартiсть основних засобiв на 31.12.2025 склала 114296 тис.грн., сума зносу 65080 тис.грн.. Основнi засоби знаходятся за мiсцезнаходженням товариства. Ступiнь зносу 56,94%. Об'єктiв оренди немає. Виробничi потужностi та обладнання використовуються на 100%. Активи утримуються в належному станi. Екологiчнi питання на використання активiв не впливають. 
12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень.
-На протязi попереднiх рокiв вiдчувався iстотний вплив економiчної та полiтичної ситуацiї в Українi на дiяльнiсть Товариства. Значна частина операцiй Товариства в минулих роках була пов'язана iз реалiзацiєю продукцiї Товариства до Росiйської Федерацiї  у зв'язку iз повномаштабним вторгненням торговi зв'язки було зупинено. Наслiдком цього стало збереження тенденцiй попереднiх рокiв - значне скорочення ринку збуту продукцiї Товариства, що в свою чергу не могло не позначитись на фiнансовому станi Товариства та його здатностi пiдтримувати обсяги дiяльностi на попередньому рiвнi. Також на роботу Товариства негативно впливає воєнний стан.
Проте Товариство веде активну роботу у напрямку удосконалення власного обладнання, розробки нових та удосконалення вже iснуючих моделей продукцiї, бере активну участь у виставках та iнших рекламних заходах задля пошуку нових ринкiв збуту. Керiвництво Товариства робить все задля подолання кризи, в якiй опинилось Товариство.
13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).
-Укладених, але ще не виконаних договорiв на кiнець звiтного перiоду немає.
14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.
Станом на 31 грудня 2025 року середньоспискова чисельнiсть штатних працiвникiв становила 149 особи. Середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв  4 особи,  за сумiсництвом у 2024р.-4 особи.  Працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу у 2025р. -2 особи. Фонд оплати працi у 2025 роцi  склав 31709 тис.грн., що на 3805 тис.грн. , бiльше нiж у 2024 роцi  у зв'язку з пiдвищенням мiнiмальної зарплати та iндексацiєю.
Кадрова програма емiтента, спрямована на забезпечення рiвня квалiфiкацiї його працiвникiв операцiйним потребам емiтента, але 2025 роцi  на навчання не було направлено нiкого у з'язку з воєнним станом.
15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй.
-Пропозицiй , щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб не мали мiсця протягом звiтного перiоду.
16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи.
-У зв'язку з вiдсутнiстю iнвесторiв iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки фiнансового стану та результатiв дiяльностi емiтента не потрiбна.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	40 942	49 216	0	0	40 942	49 216	
  будівлі та споруди	28 631	31 993	0	0	28 631	31 993	
  машини та обладнання	9 333	14 174	0	0	9 333	14 174	
  транспортні засоби	515	373	0	0	515	373	
  земельні ділянки	1 244	1 244	0	0	1 244	1 244	
  інші	1 219	1 432	0	0	1 219	1 432	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	40 942	49 216	0	0	40 942	49 216	
Додаткова інформація	Термiн корисного використання- до повного фiзичного зносу. Первiсна вартiсть основних засобiв на 31.12.2025 склала 114296 тис.грн., сума зносу 65080 тис.грн.. Основнi засоби знаходятся за мiсцезнаходженням товариства. Ступiнь зносу 56,94%. Об'єктiв оренди немає. Виробничi потужностi та обладнання використовуються на 100%. Активи утримуються в належному станi. Екологiчнi питання на використання активiв не впливають. Планiв капiтального будiвництва, розширення та вдосконалення основних засобiв немає.	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	95 881	94 265	
Статутний капітал, тис.грн	6 859	6 859	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	6 859	6 859	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	1 398	1 374	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	101,7	100,4	
Висновок	Розрахункова вартiсть чистих активiв перевищує статутний капiтал на 89022 тис.грн. Розрахункова вартiсть чистих активiв перевищує скоригований статутний капiтал на 89022 тис.грн. Вимоги частини третьої статтi 155 Цивiльного кодексу України дотриманi. Зменшення статутного капiталу не вимагається.	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	844	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	5 741	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	6 585	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Котли центрального опалення	5348 шт.	50687,3	59	5555 шт.	68911,4	61	
2	Торгiвельне обладнання	шт.	35218,3	41	шт.	44243,6	39	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	Заробiтна плата	28,5	
2	Матерiальнi витрати	61	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, Київська обл., - р-н, м. Київ, вул. Якубенкiвськ, б. 7-Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	(044) 363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть депозитарiю цiнних паперiв	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Фiнансова компанiя "Захiдна iнвестицiйна група"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30610731	
Місцезнаходження	76018, Україна, Iвано-Франкiвська обл., - р-н, м. Iвано-Франкiвськ, площа.Мiцкевича, буд. 6, офiс 5	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	серiя АЕ №263160	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	20.06.2013	
Міжміський код та телефон	(0342) 525-767	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.19 - Iнша допомiжна дiяльнiсть у сферi фiнансових послуг, крiм страхування та пенсiйного забезпечення	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть депозитарної установи	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державне підприємство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., - р-н, м. Київ, вул.Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з подання звiтностi та/або адмiнiстративних даних до НКЦПФР	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	простi iменнi	30/17/1/10	3 610	1 900,00	Кожна проста акцiя Товариства надає акцiонеру- її власнику однакову сукупнiсть прав.
Акцiонери мають право:
Брати участь в управлiннi Товариством;
Брати участь у розподiлi прибутку Товариства та одержувати його частку (дивiденди) у разi їх оголошення i виплати;
Отримувати iнформацiю про господарську дiяльнiсть Товариства; 
Вносити пропозицiї на розгляд загальних зборiв акцiонерiв Товариства та iнших органiв Товариства;
У разi емiсiї Товариством додаткових акцiй шляхом приватного розмiщення користуватися переважним правом на придбання додатково розмiщуваних акцiй; 
У разi лiквiдацiї Товариства отримувати частину майна Товариства або його вартостi;
Вимагати викупу Товариством всiх чи частини належних акцiонеру акцiй;
Продати акцiї Товариства у разi, якщо Товариством прийнято рiшення про придбання таких акцiй.
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками 5 (п'яти) або бiльше вiдсоткiв простих голосуючих акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства на дату внесення пропозицiй, мають право внести пропозицiї до порядку денного загальних зборiв акцiонерiв Товариства в порядку, передбаченому законодавством України i цим Статутом. 
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками 10 (десяти) або бiльше вiдсоткiв простих голосуючих акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства, мають право: призначати своїх представникiв для нагляду за реєстрацiєю акцiонерiв, проведенням загальних зборiв акцiонерiв Товариства, голосуванням та пiдбиттям його пiдсумкiв; вимагати скликання позачергових загальних зборiв акцiонерiв Товариства, а у передбачених законодавством України випадках - самостiйно скликати позачерговi загальнi збори акцiонерiв Товариства; вимагати проведення Ревiзiйною комiсiєю спецiальної перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства.
Акцiонери (акцiонер), якi сукупно є власниками бiльше нiж 10 (десяти) вiдсоткiв акцiй Товариства вiд загальної кiлькостi розмiщених голосуючих акцiй Товариства, мають право вимагати проведення аудиторської перевiрки дiяльностi Товариства.
Акцiонери - власники простих акцiй Товариства поряд iз обов'язками, обумовленими Статутом та нормами чинного законодавства, зобов'язанi:
Дотримуватися Статуту, iнших актiв внутрiшнього регулювання Товариства.
Виконувати рiшення загальних зборiв акцiонерiв Товариства, iнших органiв управлiння Товариства.
Виконувати свої зобов'язання перед Товариством, у тому числi пов'язанi з майновою участю: оплатою придбаних акцiй у розмiрi, в порядку i вiдповiдно до умов, що передбаченi Статутом, вiдповiдними договорами купiвлi-продажу та/або рiшеннями про розмiщення акцiй. Оплачувати акцiї у розмiрi, порядку та засобами, що передбаченi Статутом. 
Дотримуватися положень Закону України "Про акцiонернi товариства".
Не розголошувати комерцiйну таємницю та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства.
	Немає		

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
17.09.2010	30/17/1/10	Рiвненське територiальне управлiння Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку	UA4000105217	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	1 900	3 610	6 859 000	100	
Додаткова інформація	Акцiї розмiщенi в повному обсязi. Додаткових емiсiй цiнних паперiв товариство не здiйснювало.	

Інформація про наявність у власності працівників особи акцій у розмірі понад 0,1 % розміру статутного капіталу
Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
					прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	
Редько Володимир Миколайович			2 166	60	2 166	0	
Редько Вiктор Миколайович			1 444	40	1 444	0	
Усього			3 610	100	3 610	0	

Інформація про будь-які обмеження щодо обігу цінних паперів особи, в тому числі необхідність отримання від особи або інших власників цінних паперів згоди на відчуження таких цінних паперів
Дата випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Вид цінних паперів	Міжнародний ідентифікаційний номер	Найменування органу, що наклав обмеження	Характеристика обмеження	Строк обмеження	
1	2	3	4	5	6	7	
17.09.2010	Рiвненське територiальне управлiння Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку	Акція проста бездокументарна іменна	UA4000105217	Загальнi збори акцiонерiв	Обмеження визначенi статутом. У вiдповiдностi до статуту товариства iснують наступнi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв: переважне право акцiонерiв при додатковiй емiсiї  акцiй - право акцiонера - власника   простих  голосуючих акцiй   придбавати розмiщуванi  товариством  простi акцiї пропорцiйно частцi належних йому простих голосуючих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй.. Необхiднiсть отримання вiд емiтента або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв  Статутом товариства непередбачена.	До внесення вiдповiдних змiн до статуту та у вiдповiдностi до чинного законодавства	
Додаткова інформація		

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
17.09.2010	30/17/1/10	UA4000105217	3 610	6 859 000	3 610	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: Характеристика обмеження: В зв'язку з невиконанням вимог пункту 10 роздiлу VI Закону України "Про депозитарну систему України" кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено внаслiдок того, що власники не уклали з обраною емiтентом депозитарною установою договору про обслуговування рахунка в цiнних паперах вiд власного iменi та не здiйснили переказ належних їм прав на цiннi папери на свiй рахунок у цiнних паперах, вiдкритий в iншiй депозитарнiй установi - 0 штук; кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано iншiй особi - немає; кiлькiсть цiнних паперiв, обтяжених зобов'язаннями - 0 акцiй.	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення	1262,7	64	
31.09 - Виробництво iнших меблiв	710,3	36	

4. Твердження щодо річної інформації
Генеральний директор Редько В.М.повiдомляє про те, що наскiльки йому вiдомо рiчна фiнансова звiтнiсть пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан,прибутки та збитки емiтента.
Звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi та стан емiтента разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими емiтент стикається у своїй господарськiй дiяльностi. 
Юридичних осiб, якi перебувають пiд контролем емiтента немає, консолiдована фiнансова звiтнiсть не складається.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Згiдно Статуту в Товариствi Наглядова рада не обирається.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Ми в Товариствi долаємо випробування сьогодення. З позитивом дивимось у майбутнє, вiримо у Перемогу та бачимо перспективу вiдбудови України. 

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Емiтент планує продовжувати здiйснювати свою господарську дiяльнiсть у сферi виробництва опалювальної технiки.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
В звiтному перiодi укладення деривативiв або вчинення правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв емiтентом не було.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Завдань та полiтики Товариства щодо управлiння фiнансовими ризиками немає.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Товариство схильне до цiнового ризику, так як товариство прямо залежить вiд наступних факторiв: Збiльшення податкiв та нарахувань, використання застарiлого обладнання, погiршення економiчного стану у країнi, збiльшення цiни на матерiальнi ресурси та сировину та iншi фактори, якi безпосередньо впливають на цiну продукцiї та послуг, якi виробляє та надає Товариство. До кредитного ризику Товариство схильне, оскiльки користується кредитами банкiв. Товариство не схильне до ризику лiквiдностi, так як за результатами звiтного перiоду Товариство є платоспроможнiм та може виконати свої зобов'язання перед контрагентами.Товариство схильне до ризикiв грошових потокiв, як i всi пiдприємства, так як при здiйсненi господарської дiяльностi у Товариства виникає необхiднiсть в управлiннi та збалансуваннi грошових потокiв для забезпечення фiнансової рiвноваги емiтента.

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	Товариство створюється з метою здiйснення пiдприємницької дiяльностi для одержання прибутку в iнтересах акцiонерiв Товариства, максимiзацiї добробуту акцiонерiв у виглядi зростання ринкової вартостi акцiй Товариства, а також отримання акцiонерами дивiдендiв.	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	Обсяг та порядок реалiзацiї прав акцiонерiв регулюються чинним законодавством та статутом Товариства, та дотримуються у повному обсязi. Товариство дотримується законодавства, спрямованого на рiвноправне та справедливе ставлення до всiх акцiонерiв.	
Права міноритарних акціонерів	ні	Мiноритарних акцiонерiв в товариствi немає.	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	так	Повiдомлення про проведення Загальних зборiв акцiонерiв надсилається та оприлюднюється не пiзнiше нiж за 30 днiв до дня проведення Загальних зборiв акцiонерiв. Вiд дати надсилання повiдомлення Товариство або акцiонери, якi скликають Загальнi збори акцiонерiв, надають акцiонерам можливiсть ознайомитись з документами, необхiдними для прийняття рiшень з питань, включених до проєкту порядку денного та порядку денного, а також проєктiв рiшень щодо них.	
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	ні	Бiографiчнi данi про кандидатiв до складу органiв управлiння не розкриваються одночасно iз повiдомленням про проведення загальних зборiв.	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	так	Обсяг та порядок реалiзацiї прав акцiонерiв регулюються окремими положеннями чинного законодавства та статуту Товариства.	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	так	Вiдповiдно до п.1 статтi 41 Закону України "Про акцiонернi товариства" у загальних зборах можуть брати участь особи, включенi до перелiку акцiонерiв, якi мають право на таку участь, або їх представники. У загальних зборах акцiонерiв за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть брати участь iншi особи.	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	так	Особи, якi беруть участь в очних Загальних зборах акцiонерiв Товариства, мають можливiсть ставити уснi запитання стосовно питань порядку денного i отримувати вiдповiдi на них.	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	так	Регламент проведення загальних зборiв акцiонерiв визначено Статутом.	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	так	Протокол загальних зборiв протягом п'яти робочих днiв з дня його складення, але не пiзнiше 10 днiв з дати проведення загальних зборiв, розмiщується на вебсайтi Товариства.	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	Оприлюднення iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до вимог законодавства. Адреса вебсайту Товариства забезпечує надання всiєї iнформацiї, яка необхiдна акцiонерам для сприяння їх участi у загальних зборах та iнформування про рiшення, ухваленi пiд час загальних зборiв. Адреса вебсайту: https://agroresurs.prat.in.ua	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	ні	В товариствi вiдсутня Наглядова рада.	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	ні	Вiддiл не створено	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні	В товариствi вiдсутня Наглядова рада.
Вiдповiдно до Статуту Товариства, злиття, приєднання, подiл, видiл та перетворення Товариства здiйснюються за рiшенням Загальних зборiв, а у випадках, передбачених законом,  за рiшенням суду або вiдповiдних органiв влади. 	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні	В товариствi вiдсутня Наглядова рада.	
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	ні	Товариством не визначено перелiк стейкхолдерiв. Обов'язковiсть не передбачена чинним законодавством.	
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні	Товариство не розкриває звiт щодо аспектiв взаємодiї зi стейкхолдерами у зв'язку з його вiдсутнiстю. Обов'язковiсть не передбачена чинним законодавством.	
7. Розкриття інформації і прозорість	
В особі затверджена та оприлюднена політика щодо розкриття інформації, яка визначає інформацію, що її повинна розкривати особа	ні	Полiтика щодо розкриття iнформацiї вiдсутня. Товариство визначає iнформацiю, яка розкривається та оприлюднюється згiдно iз чинним законодавством.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) здійснює нагляд за виконавчим органом (виконавчими директорами ради директорів) у підготовці фінансових звітів і забезпечуєскладання фінансових звітів особи відповідно до чинного законодавства та міжнародних стандартів фінансової звітності	так	В товариствi вiдсутня Наглядова рада. 	
Адреса вебсайту особи містить окремий розділ, присвячений виключно питанням корпоративного управління	так	https://agroresurs.prat.in.ua	
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	ні	В Товариствi не створена система внутрiшнього контролю, яка вiдповiдає моделi концепцiї "Трьох лiнiй захисту"	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	ні	В товариствi вiдсутня Наглядова рада.	
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні	В товариствi вiдсутня Наглядова рада.	
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	ні	Полiтика з питань управлiння ризиками в Товариствi не затверджена.	
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні	Декларацiя схильностi до ризикiв в Товариствi не затверджена	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні	В товариствi вiдсутня Наглядова рада.	
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	ні	В Товариствi не затверджувався та не оприлюднювався кодекс етики	
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	ні	Процедура анонiмного повiдомлення про неправомiрну поведiнку не передбачена внутрiшнiми документами Товариства, але Товариство сприяє безпечному повiдомленню будь-якої особи про неправомiрну та/або неетичну поведiнку та вживає заходiв щодо запобiгання неправомiрної та/або неетичної поведiнки посадових осiб Товариства.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	ні	Окремого документу про полiтику щодо запобiгання корупцiї не затверджено, але Товариство здiйснює свою дiяльнiсть iз дотриманням антикорупцiйного законодавства.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	ні	В Товариствi не затверджувалась та не оприлюднювалассь полiтика щодо конфлiкту iнтересiв.	
Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	29.04.2025	
Спосіб проведення	X	очне голосування, місце проведення: 33001, Рiвненська обл., м.Рiвне, вул. Нижньодворецька,35
	електронне голосування
	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Виконавчий орган(Ст.59)	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
1.Про обрання лiчильної комiсiї загальних зборiв.
2.Про обрання голови та секретаря загальних зборiв. 
3.Звiт генерального директора ПрАТ "Агроресурс" про результати фiнансово-господарської дiяльностi товариства за 2024 рiк. 
4.Звiт та висновки Ревiзора про результати фiнансово-господарської дiяльностi товариства за 2024 рiк. 
5.Затвердження рiчної фiнансової звiтностi та балансу товариства за 2024 рiк.
6.Прийняття рiшення за результатами розгляду звiтiв виконавчого органу та Ревiзора.
7.Затвердження розподiлу прибутку за 2024 рiк. 

ПОРЯДОК ГОЛОСУВАННЯ НА ЗАГАЛЬНИХ ЗБОРАХ
Голосування на Загальних зборах з питань порядку денного Загальних зборiв проводиться з використанням бюлетеня для голосування.

РIШЕННЯ, ПРИЙНЯТI ЗАГАЛЬНИМИ ЗБОРАМИ ЗА ПIДСУМКАМИ ГОЛОСУВАННЯ:
1.Обрати лiчильну комiсiю у складi Редько Галини Миколаївни та Редько Iрини Валентинiвни. Припинити повноваження лiчiльної комiсiї у повному складi з моменту закриття данних чергових зборiв.
2.Обрати головою загальних зборiв Редька Володимира Миколайовича, секретарем - Редька Вiктора Миколайовича, 
3.Затвердити звiт генерального директора про результати фiнансово-господарської дiяльностi товариства за 2024 рiк.
4.Затвердити звiт Ревiзора про результати фiнансово-господарської дiяльностi товариства за 2024 рiк.
5.Затвердити рiчну фiнансову звiтнiсть та баланс товариства за 2024 рiк.
6.Визнати роботу виконавчого органу та ревiзора задовiльною.
7.Частину нерозподiленого прибутку за 2024 рiк не проводити. Дивiденти не нараховувати та не виплачувати.

URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://agroresurs.prat.in.ua/files/builders/2281/documents/13317/doc_113602.pdf	

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Редько Володимир Миколайович (01.01.2025 - 31.12.2025)	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	Генеральний директор здiйснює керiвництво поточною дiяльнiстю товариства, органiзовує виконання рiшень загальних зборiв акцiонерiв. Також керевник має право без довiреностi представляти iнтереси Товариства, вiдкривати та закривати  рахунки в банкiвських установах, пiдписувати договори та iншi документи вiд iменi Товариства, вчиняти вiд його iменi iншi юридичнi дiї в межах компетенцiї, визначеної статутом.
Вiдповiдно до статуту виконавчий орган одноособовий. 

Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді	Керiвник не має заступникiв.	
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника		
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника	Протягом звiтного перiоду не було призначено особи, яка б виконувала обов'язки генерального директора. Редько В.М. перебував на посадi протягом всього звiтного перiоду.	
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу - добре. Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як посадової особи iнших юридичних осiб - не проводилась. Оцiнка виконання виконавчим органом поставлених цiлей особи - добре. Iнформацiя щодо стратегiчних цiлей вiдсутня, так як на протязi звiтного перiоду таких рiшень прийнято не було. Дiяльнiсть виконавчого органу в звiтному перiодi не зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi емiтента.

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Редько Володимир Миколайович			60	60	
Редько Вiктор Миколайович			40	40	

Частина 10. Інформація щодо порядку призначення/звільнення посадових осіб (крім ради та виконавчого органу) особи
Ім'я посадової особи	РНОКПП	УНЗР	Назва посади, назва органу, який прийняв рішення про призначення посадової особи, дата та номер рішення	Опис ключових повноважень посадової особи	Порядок призначення та звільнення посадової особи	
Редько Вiктор Миколайович			Ревiзор.
Загальнi збори 25.08.2010року.	Посадовi особи органiв Товариства повиннi дiяти в iнтересах Товариства, дотримуватися вимог законодавства, положень Статуту та iнших документiв Товариства.
Посадовi особи органiв Товариства не мають права розголошувати комерцiйну таємницю, iнформацiю з обмеженим доступом та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства, крiм випадкiв, передбачених законом.
Посадовi особи органiв Товариства несуть вiдповiдальнiсть перед Товариством за шкоду (збитки), заподiяну Товариству їхнiми дiями (бездiяльнiстю) вiдповiдно до чинного законодавства України. У разi, якщо вiдповiдальнiсть згiдно цього пункту несуть декiлька осiб, їхня вiдповiдальнiсть перед Товариством є солiдарною.
	Ревiзор є одноособовим органом Товариства , який контролює фiнансово-господарську дiяльнiсть Товариства.
Ревiзор обирається Загальними зборами.
Повноваження Ревiзора припиняються за рiшенням Загальних зборiв Товариства, на пiдставах, встановлених законодавством.
Без рiшення Загальних зборiв Товариства повноваження Ревiзора припиняються:
- за його бажанням за умови письмового повiдомлення Товариства про це за 2(два) тижнi;
- у разi неможливостi виконання обов'язкiв Ревiзора Товариства за станом здоров*я;
- у разi набрання законної сили вироком чи рiшенням суду, яким його засуджено за покарання, що виключає можливiсть виконання обов'язкiв Ревiзора Товариства;
- у разi смертi, визнання його недiєздатним, обмежено дiєздатним, безвiсно вiдсутнiм.
	
Редько Галина Миколаївна			Головний бухгалтер.
Наказ по пiдприємству вiд 25.08.2010 року.	Основними функцiями головного бухгалтера є органiзацiя роботи бухгалтерiї, контроль за вiдображенням на рахунках бухгалтерського облiку всiх господарських операцiй; визначення облiкової полiтики пiдприємства, внесення змiн в обрану полiтику, обрання форми бухгалтерського облiку з облiком дiяльностi пiдприємства та технологiї обробки облiкових даних; розробка правила документообiгу, додаткової системи рахункiв та регiстрiв аналiтичного облiку та звiтностi; додержання єдиних методологiчних основ бухгалтерського облiку, вiдповiдно до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi"; складання достовiрної фiнансової, статистичної i податкової звiтностi в фонди державного соцiального страхування; контроль за веденням касових операцiй та iнше.	Головний бухгалтер призначається та звiльняється з посади наказом Генерального директора.	

2) звіт про сталий розвиток
1	Оцінка діяльності щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності за звітний період:	
	Оцiнку дiяльностi щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi за звiтний перiод товариство не надавало.	
2	Основні ризики і виклики щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, плани щодо їх вирішення, а також їх вплив на досягнення стратегічних цілей:	
	1. Перелік ризиків щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які мають вплив на особу:	Ризики щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi, планiв щодо їх вирiшення, а також їх вплив на досягнення стратегiчних цiлей емiтента - не було.	
	2. Заходи, які планується здійснити / здійснюються для мінімізації/усунення кожного із ризиків:	Заходiв для усунення ризикiв не було.	
3	Основні положення політики з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності:	
	Перелік політик з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності та опис питань, які такі політики покликані вирішити:	Перелiк полiтик з питань захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi та опис питань, якi такi полiтики покликанi вирiшити вiдсутнi.	
4	Перелік питань та прийнятих рішень щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які розглядались радою та виконавчим органом:	
	1. Перелік питань, які розглядались виконавчим органом та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Питання та рiшення щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi не розглядались виконавчим органом емiтента.	
	2. Перелік питань, які розглядались радою та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Питання та рiшення щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi не розглядались радою емiтента.( У Емiтента Рада не обирається згiдно Статуту)	
5	Перелік ключових стейкхолдерів, на яких має вплив діяльність особи із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Стейкхолдери, на яких має вплив дiяльнiсть емiтента, вiдсутнi.	
6	Перелік стейкхолдерів, які мають вплив на досягнення особою стратегічних цілей із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Стейкхолдери, на яких має вплив дiяльнiсть емiтента, вiдсутнi.	
7	Основні положення політики щодо взаємодії зі стейкхолдерами, у тому числі акціонерами/учасниками:	
	Положення полiтики емiтента щодо взаємодiї зi стейкхолдерами, у тому числi акцiонерами/ учасниками  не розроблялось та не приймалось.	

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Агроресурс"	за ЄДРПОУ	24175498	
Територія	Рівненська обл.	за КАТОТТГ	UA56060470010041018	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво радіаторів і  котлів центрального опалення	за КВЕД	25.21	
Середня кількість працівників: 138
Адреса, телефон: 33001 м. Рiвне, Нижньодворецька,35, (0362) 627645
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку	v	
за міжнародними стандартами фінансової звітності		

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2025 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	35	32	
    первісна вартість	1001	1 886	1 843	
    накопичена амортизація	1002	( 1 851 )	( 1 811 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	3 722	1 911	
Основні засоби	1010	40 942	49 216	
    первісна вартість	1011	102 784	114 296	
    знос	1012	( 61 842 )	( 65 080 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	33	33	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	44 732	51 192	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	28 290	25 793	
Виробничі запаси	1101	15 555	15 636	
Незавершене виробництво	1102	1 460	1 295	
Готова продукція	1103	10 810	8 219	
Товари	1104	465	643	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	8 778	11 204	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	560	884	
    з бюджетом	1135	0	0	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	210	24	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	15 568	12 726	
Готівка	1166	90	92	
Рахунки в банках	1167	15 478	12 634	
Витрати майбутніх періодів	1170	142	60	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	1 220	583	
Усього за розділом II	1195	54 768	51 274	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	99 500	102 466	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	6 859	6 859	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	0	0	
Додатковий капітал	1410	24	24	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	15 415	15 415	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	71 967	73 583	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	94 265	95 881	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	0	0	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	0	0	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	1 239	2 143	
    розрахунками з бюджетом	1620	1 297	844	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	73	17	
    розрахунками зі страхування	1625	298	335	
    розрахунками з оплати праці	1630	1 133	1 258	
    одержаними авансами	1635	996	1 840	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	0	0	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	272	165	
Усього за розділом IІІ	1695	5 235	6 585	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	99 500	102 466	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Редько Володимир Миколайович

Головний бухгалтер			Редько Галина Миколаївна

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Агроресурс"	за ЄДРПОУ	24175498	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2025 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	113 155	107 820	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 93 312 )	( 90 173 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	19 843	17 647	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	542	419	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 12 812 )	( 12 313 )	
Витрати на збут	2150	( 4 371 )	( 3 491 )	
Інші операційні витрати	2180	( 1 831 )	( 2 196 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	1 371	66	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	615	345	
Інші доходи	2240	0	0	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 0 )	( 0 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 13 )	( 8 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	1 973	403	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-357	-73	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	1 616	330	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	1 616	330	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	58 668	55 777	
Витрати на оплату праці	2505	31 709	27 904	
Відрахування на соціальні заходи	2510	6 649	5 891	
Амортизація	2515	3 522	3 925	
Інші операційні витрати	2520	15 251	13 289	
Разом	2550	115 799	106 786	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	3 610	3 610	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	3 610	3 610	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	447,650000	91,410000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	447,650000	91,410000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Редько Володимир Миколайович

Головний бухгалтер			Редько Галина Миколаївна

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Агроресурс"	за ЄДРПОУ	24175498	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2025 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	133 235	126 620	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	483	547	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	0	0	
Надходження від повернення авансів	3020	79	435	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	0	0	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	22	36	
Надходження від операційної оренди	3040	0	0	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	498	571	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 87 057 )	( 77 610 )	
Праці	3105	( 24 811 )	( 22 424 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 7 036 )	( 6 376 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 17 306 )	( 14 314 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 168 )	( 76 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 661 )	( 991 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	-2 722	6 418	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	615	345	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 1 147 )	( 1 963 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	-532	-1 618	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	0	0	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-3 254	4 800	
Залишок коштів на початок року	3405	15 568	10 727	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	412	41	
Залишок коштів на кінець року	3415	12 726	15 568	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Редько Володимир Миколайович

Головний бухгалтер			Редько Галина Миколаївна

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Агроресурс"	за ЄДРПОУ	24175498	

Звіт про власний капітал
За 2025 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	6 859	0	24	15 415	71 967	0	0	94 265	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	6 859	0	24	15 415	71 967	0	0	94 265	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	1 616	0	0	1 616	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	1 616	0	0	1 616	
Залишок на кінець року 	4300	6 859	0	24	15 415	73 583	0	0	95 881	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Редько Володимир Миколайович

Головний бухгалтер			Редько Галина Миколаївна